
Protokół Nr  24/2016 

 

ze wspólnego posiedzenia Komisji  Samorządowej  Rady Miasta Ostrowca Św-kiego 

i Komisji ds. Rodziny Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 26 kwietnia 2016 r.  godz. 15.20 – 15.42 - Komisja Samorządowa RM 

              15.20 -  16.10 - Komisja ds. Rodziny RM 

 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Samorządowej RM  - Kamil Długosz. 

Obradom przewodniczyła Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny RM – M. Woźnicka – Kuzdak. 

 

1. Listy obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu 28 kwietnia  

2016 r., w sprawie:  

 

-  zm. uchwałę w sprawie Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2015 – 2017; 

 

 

 

 

 

 

 

- zm. uchwałę w sprawie Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Gminie 

Ostrowiec Świętokrzyski na 2016 r.; 

 

 

- Przewodniczący Komisji Samorządowej 

RM – p. Kamil Długosz otworzył 

posiedzenie komisji, stwierdzając quorum  

na podstawie listy obecności. (w załączeniu 

do protokołu)  

 

- Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny RM -

- p. Marta Woźnicka – Kuzdak otworzyła 

posiedzenie komisji, stwierdzając quorum 

na podstawie listy obecności. (w załączeniu 

do protokołu)  

 

 

 

 

 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Radny RM – A. Głąb zwrócił się  

z zapytaniem do Naczelnika Wydziału 

Edukacji i Spraw Społecznych UM – p. J. B. 

Malinowskiego – skąd taki przydział kwot 

do poszczególnych pozycji w przedsta-



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

II. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- odmowy uwzględnienia wezwania  

do usunięcia naruszenia prawa; 

 

 

 

 

 

1) Sprawozdanie Przewodniczącego Zespo-

łu Interdyscyplinarnego z działalności 

Zespołu Interdyscyplinarnego ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski za okres 

od 01.01.2015 r. do 31.12.2015 r.  

 

 

 

 

 

 

 

 

wionym ramowym planie finansowania 

zadań określonych w GPPiRPA na 2016 r. 

Naczelnik Malinowski odpowiedział,  

że zmiana uchwały Nr XXV/177/2015 RM  

z dnia 29 grudnia 2015 r. związana jest ze 

zwiększeniem planu finansowego o środki 

niewykorzystane w 2015 r. tj. o kwotę 

825 421,14 zł, pochodzące z opłat za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych. W dniu 17 marca 2016 r. 

zmiany zostały pozytywnie zaopiniowane 

przez Gminną Komisję Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Ostrowcu 

Świętokrzyskim. Naczelnik dodał,  

że przyporządkowanie kwot do poszcze-

gólnych pozycji nie świadczy o tym, że 

zostaną one wydatkowane akurat na ten cel.    

 

Komisja ds. Rodziny RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie, 

jednogłośnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (w załączeniu do 

protokołu). 

 

 

Komisja Samorządowa RM w głosowaniu, 

stosunkiem głosów: 5 – za, 2 – wstrzy-

mujące się i przy braku głosów przeciwnych 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały.(w załączeniu do proto-

kołu). 

 

Radny RM – Wł. Sajda zgłosił do 

Przewodniczącej Zespołu Interdyscyplina-

rnego – p. A. Gatkowskiej przypadek 

rodziny, która jest objęta „Niebieską kartą”, 

a mimo to wciąż jest nękana przez osobę, 

która zagraża jej życiu i bezpieczeństwu. 

Radny zapytał, czy jest możliwość pomocy 

tej rodzinie, aby ich dramat się w końcu 

skończył? Pani A. Gatkowska odpowie-

działa, że musi wiedzieć konkretnie o kogo 

chodzi, aby podjąć odpowiednie działania. 

Pan Wł. Sajda i Pani A. Gatkowska ustalili, 

iż wszelkie dane odnośnie w/w rodziny 

zostaną przekazane po zakończeniu komisji. 



 

 

 

 

 

 

 

III. 

 

 

 

 

 

 

IV. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy Gminy Ostrowiec Święto-

krzyski z organizacjami pozarządowymi 

i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego  

za 2015 rok. 

 

 

 

Sprawy różne. 

 

 

 

 

 

 

Nie zgłoszono żadnych innych pytań  

do sprawozdania.  

   

Komisji Samorządowej RM  

i Komisja ds. Rodziny RM przyjęły  

do wiadomości przedmiotową informację.  

(w załączeniu do protokołu) 

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM 

 i członkowie Komisji ds. Rodziny RM 

przyjęli do wiadomości przedmiotową 

informację. (w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Komisji Samorządowej 

RM – p. K. Długosz poinformował 

członków komisji o wniosku - Państwa 

……………………… oraz Pana 

……………- o zmianę nazwy ulicy Las 

Rzeczki na odcinku od ul. Folwark Piaski do 

skrzyżowania z ul. Las Rzeczki  

i ul. Kasztanową na ulicę o nazwie Piękna.  

Przewodniczący powiedział, że w/w 

wniosek będzie przedmiotem obrad na 

kolejnym posiedzeniu Komisji Samorzą-

dowej. (wniosek w załączeniu do protokołu) 

 

Na tym posiedzenie Komisji Samorządowej  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

zakończono o godz. 15.42. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Rodziny RM – 

p. M. Kuzdak – Woźnicka poinformowała 

członków komisji, że w punkcie „Sprawy 

różne” głos chce zabrać mieszkaniec 

Ostrowca Świętokrzyskiego - Pan 

……………., który przedstawi sytuację  

mieszkaniową swojego brata …………....... 

Członkowie komisji wyrazili zgodę  

na zabranie głosu przez p. ……………….. 
Pan ……………….. poinformował 

Komisję, że w dniu 16.10.2014 r. jego brat – 

…………… wystąpił z wnioskiem do 

Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu 

Świętokrzyskim o zamianę mieszkania  

(ul………………) na mniejsze i tańsze, ze 

względu na niskie dochody i trudną sytuację 



zdrowotną (zdiagnozowana schizofrenia). 

28.10.2014 r. Zakład Usług Miejskich w 

Ostrowcu Świętokrzyskim zawiadomił 

pisemnie Pana ……………………………. 

o zakwalifikowaniu go do zamiany w/w 

mieszkania z urzędu  

i wpisaniu do rejestru osób oczekujących  

na zamianę mieszkania. Do momentu 

znalezienia odpowiedniego lokum dla  

p. ………………., został on umieszczony  

w Ośrodku Interwencji Kryzysowej  

na os. Pułanki w Ostrowcu Świętokrzyskim.  

Niestety, Pan ……………..musi opuścić 

OIK, ze względu na to, że czas przebywania 

w nim danej osoby, nie może trwać więcej 

niż trzy miesiące. W przypadku Pana 

…………………., jest to okres już znacznie 

przekroczony. Pan …………… powiedział 

również, że jego brat ………………… jest 

w części ubezwłasnowolniony, tzn. nie 

może sam decydować o swoich finansach, 

poza tym jest osobą samodzielną i bardzo 

wrażliwą. Pan ……………. poinformował 

członków komisji, że Zakład Usług 

Miejskich złożył propozycję mieszkaniową 

jego bratu, lecz on nie chciał jej przyjąć ze 

względu na to, iż proponowane mieszkanie 

znajdowało się w innej części miasta, niż ta 

w której do tej pory zamieszkiwał. Fakt ten, 

jest bardzo ważny, gdyż osoby cierpiące na 

schizofrenię bardzo przywiązują się do 

miejsca i trudno jest im dostosować się do 

innego otoczenia, ponieważ odczuwają lęk i 

niepewność.  Pan ……………. powiedział 

również, że mieszkanie na ul. …………….. 

zostało zadłużone przez jego brata na kwotę 

19 tys. zł. Zadłużenie to zostało rozłożone 

na raty i Pan …………………..  

co miesiąc, regularnie spłaca je w kwocie  

153 zł. Na zakończenie swojej wypowiedzi 

Pan ……………………. zwrócił się do 

członków Komisji ds. Rodziny RM o pomoc  

w rozwiązaniu trudnej sytuacji mieszka-

niowego jego brata.  

Obecna na posiedzeniu Komisji ds. Rodziny 

RM – Pani Justyna Traczyńska – Inspektor 

Wydziału Mienia Komunalnego UM – 

wyjaśniła sytuację Pana …………………... 

od strony prawnej. Pani  

J. Traczyńska powiedziała, że Zakład Usług 



Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim  

proponował Panu …………….. lokal przy 

ul. ………………….. Był to lokal  

o odpowiednim metrażu, w dobrym stanie 

technicznym, z pełnym węzłem sanitarnym 

oraz z centralnym ogrzewaniem. Czynsz był 

przystępny dla Pana ……………….. 

Niestety, Pan …………… odmówił 

przyjęcia tego mieszkania ze względu na 

lokalizację. Pan ………………………. 

wyłącznie oczekuje mieszkania przy ul. 

……………. W tej chwili jest to duży 

problem dla ZUM, ponieważ w tej części 

miasta nie posiada lokalu socjalnego 

spełniającego oczekiwania Pana 

……………. Pani J. Traczyńska oznajmiła, 

że rozumie sytuację życiową Pana 

……………., ale niestety obowiązujące 

przepisy i regulacje prawne nie ułatwiają 

całej sytuacji.  

Na zakończenie dyskusji Członkowie 

Komisji ds. Rodziny RM zgłosili wniosek 

do Zakładu Usług Miejskich i Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Ostrowcu 

Świętokrzyskim o przedstawienie szcze-

gółowych informacji w w/w sprawie oraz 

wskazanie ewentualnego ostatecznego 

rozstrzygnięcia sprawy mieszkaniowej Pana   

…………………….. 

Wniosek został przegłosowany jedno-

głośnie „za”. (w załączeniu do protokołu) 

 

Komisja ds. Rodziny RM zakończyła swoje 

obrady o godz. 16.10. 

 

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  

 

Termin następnego posiedzenia: do ustalenia. 

 

Protokołowała:                                          Przewodniczyli: 

 

Eliza Kaniewska                                                                          Kamil Długosz 

    Marta Woźnicka - Kuzdak 

 


